
یک فعال سیاسی اصولگرا  : 

ســرویس سیاســی- هفته ای 
نیست که مجلس دچار حاشیه جنجالی 

خودساخته نشود.
محمدرضــا خبــاز در ارزیابــی 
عملکرد مجلس و حاشــیه های منتسب 
به آن گفت:انقلابی بودن به شعار نیست 
بلکه به عمل است. انقلابی واقعی کسی 
است که از بودجه عمومی کمترین بهره 
را بگیرد ولی بیشترین فایده را به جامعه 

برساند.
وی افزود: وقتی شنیدم که سر »دنا 
پلاس« عده ای در مجلس بحث و دعوا 
دارند بسیار متأسف شــدم که چرا آنها 
نام انقلاب را ایــن طوری دارند بازیچه 

و ملعبه دســت خودشان کرده اند. اتفاقا 
نمایندگان همه باید مــی گفتند »ما می 
خواهیم همه پراید ســوار شویم« حالا 
پراید نه یک درجه بالاتر می گفتند »پژو 
می خواهیم ســوار شویم« چون ادعای 
انقلابی مــی کنند. شــاید بگویند مگر 
نمایندگان ادوار قبلی چه کار می کردند؟ 
نمایندگان قبلی ادعایی مثل ادعای شما 
نداشــتند. این فعال اصلاح طلبان با بیان 
اینکه نماینــدگان دوره یازدهم مجلس 
ادعای انقلابی گــری دارند، اظهار کرد: 
انقلابــی گری یعنی مثل طبقه ضعیف و 
پایین جامعه زندگی کردن. وقتی گفتند 
»200 میلیون تومان ودیعه اجاره مسکن 

به هر نماینده می دهند« برخی نمایندگان 
گفتند »بــا 200 میلیون تومان خانه نمی 
شــود در تهران اجاره کــرد« اما نماینده 
انقلابی می توانســت با آن پول در محله 
های پایین شــهر که ضعفا و مستضعفان 

زندگی کنند، خانه بگیرد.  
وی افــزود: نماینــدگان مجلس 
یازدهم یا باید روش خودشان را اصلاح 
کننــد یا باید نام انقلابی را از روی عنوان 
خــود بردارند چون ادامــه این رویه نام 
مقــدس »انقــلاب« را در ذهن جامعه 

خدشه دارد می کند.
نماینده ادوار مجلس با اشــاره به 
شــعارهای اقتصادی نماینــدگان دوره 
یازدهم در زمان انتخابات، یادآور شــد: 
عــده ای آگاهانه گفتنــد »می خواهیم 
مشکل اقتصاد کشــور را حل کنیم« در 
حالیکه می دانستند مشکل اقتصاد کشور 
به این راحتی قابل حل نیست و سردادن 
چنین شعارهایی عاری از حقیقت است. 
البتــه عــده ای نیز این شــعار دیدند و 

ناآگاهانه تکرار کردند.
وی افزود: اگر همه امروز دســت 
به دســت هم دهند و نفت به میزان آنچه 
در اوپیک ســهمیه داریم بــا قیمت بالا 
بفروشیم، 15 ســال دیگر طول خواهد 
کشــید که به اقتصاد ســال 93 برســیم 

بنابراین اقتصاد کشور ما بیمار است و جز 
ســرمایه گذاری راه برون رفت دیگری 

از وضعیت رکود-تورمی وجود ندارد.
خباز با اشاره به سه راهکار سرمایه 
گــذاری در اقتصادی ایــران تأکید کرد: 
نخســت مجلس یازدهــم باید تدبیری 
بیاندیشــد که واحدهای تعطیل دوباره 
فعال شــوند این وضعیت اشــتغال به 
وجود می آورد و اشــتغال موجب رونق 
اقتصادی می شود. ثانیا آنقدر باید فضای 
سیاسی و اقتصادی را آرام کنند تا سرمایه 
گذار احســاس آرامش کنــد. هر روز 
شــاهد هستیم عده ای از سرمایه گذاران 
ما ســرمایه خود را بر می دارند از کشور 
فرار می کنند. ثالثا مجلس با حل مشکل 
تحریم بســتری فراهم آورد که سرمایه 

گذاران خارجی به ایران بیایند.
عضــو شــورای مرکــزی حزب 
اعتمــاد ملی افزود: آیــا مجلس یازدهم 
چنین جربزه و توانــی دارد، اگر ندارند 
آن نمایندگانــی که آگاهانه به مردم قول 
حل مشکلات اقتصادی را دادند، خلف 
وعده کردند. حل مشــکلات اقتصادی 
باید ریشــه ای دنبال شود وگرنه بیان هر 
حرفی در این حوزه شــعار است و فقط 
به منظور گرفتن رأی از مردم بیان شــده 

است.

محمدرضا خباز: 

نماینده انقلابی باید جنوب شهر زندگی کند نه اینکه بگوید 
۲۰۰ میلیون برای اجاره کم است

عضو شورای مرکزی کارگزاران: 

همه ما باید از مردم عذرخواهی کنیم

نماینده ادوار مجلس با اشاره به شعارهای اقتصادی نمایندگان دوره یازدهم در زمان انتخابات، یادآور شد: عده ای آگاهانه گفتند
 »می خواهیم مشکل اقتصاد کشور را حل کنیم« در حالیکه می دانستند مشکل اقتصاد کشور به این راحتی قابل حل نیست و سردادن چنین شعارهایی عاری از 

حقیقت است. البته عده ای نیز این شعار دیدند و ناآگاهانه تکرار کردند.

توجهی ندارد

خرج درمان مقام ها 

خودکشی سریالی 

 اعلام رسمی 

عذرخواهی کنند

ادعای قرقاش

دست خودش نیست

حمایت کردند

به شهادت رسید

شماری جنگجو 

همسو شده اند

پنج خمپاره 

رئیس مجلس شورای اسلامی تاکید کرد که مجلس یازدهم به حواشی که برای آن 
ایجاد می کنند توجهی نداشته و تمام تلاش خود را به کار می گیرد تا در چارچوب وظایف 
خود با تکیه بر فرهنگ دفاع مقدس به ایمان به خداوند و باور به سنت های الهی مشکلات 

مردم را برطرف کند.

نماینده پیشین تهران در مجلس می گوید اواخر مجلس دهم 20 هزار قرص فایپیراویر 
به صورت محرمانه از چین وارد شد تا برای کارآزمایی بالینی در اختیار بیمارستان ها قرار 
گیرد، اما متاسفانه مشخص نشد سرنوشت آن ها چه شد. این قرص برای درمان آنفولانزای 
نوع B تجویز می شود.صادقی به ایلنا گفته است: تعداد زیادی از این قرص ها خرج درمان 
مقامات شــد که این نشان می د هد برخلاف شعار هایی که می دهیم، امتیازات حاکمان در 

قوای مختلف با مردم یکی نیست.

جسد »تاکئِوچی یوکو« هنرپیشه ژاپنی در آپارتمانش کشف شد. گفته می شود احتمالا 
خودکشــی کرده است.در دو سه ماه گذشته سه بازیگر مشهور ژاپنی دست به خودکشی 
زده اند؛ »اشینا سئی« در اوایل ماه جاری، »میورا هارومی« در ماه جولای و ستاره تلویزیونی 

»کیمورا هانا« در ماه مه.

ســردار فدوی گفت: ایران مجموعاً 19.6 میلیارد دلار هزینه جنگ تحمیلی کرده 
است. مجموع هزینه حضور منطقه ای ما از سال 2006 تا امروز بسیار کمتر از هزینه جنگ 
تحمیلی بوده است. در همین مدت آمریکا طبق اعلام رسمی خودش 7 هزار میلیارد دلار 

در منطقه هزینه کرده است.

دبیرکل حزب موتلفه اســلامی گفت: اصلاح طلبان بــا صداقت از مردم به خاطر 
مشــکلات سختی که برای آنها ایجاد کردند عذرخواهی کنند.اسدالله بادامچیان، دبیرکل 
حزب موتلفه اســلامی در پایان نشست دبیران این حزب، با اشاره به بیانات بسیار مهم و 
تحلیل جامع رهبر معظم انقلاب درباره سال های دفاع مقدس، گفت: ملت ما این واقعیت ها 
را می شناسد و با تبعیت از نظرات ارزشمند ایشان در تبیین و تشریح و بزرگداشت همه 
دســتاوردهای دفاع مقدس خواهد کوشــید.وی افزود: ولی امر مسلمین به علل پذیرش 
قطعنامه از طرف امام، هوشمندانه اشاره کردند و آن را از روی خردگرایی و رفتار عقلایی 
دانستند که به حق چنین بود.دبیرکل حزب موتلفه اسلامی، اظهار داشت: امام خمینی )ره( 
نبرد را از میدان نظامی به نبرد حقوقی و سایر جبهه های سیاسی - اجتماعی منتقل کردند و 

در نهایت امام بزرگوار از نتایج این جنگ حقوقی اظهار رضایت کردند.

وزیر مشاور در امور خارجه امارات مدعی شد سیاست های ایران در چند دهه اخیر 
موجب تجدید نظر اعراب در مناســبات خود با رژیم صهیونیستی شده است.به گزارش 
روسیاالیوم، انور قرقاش، وزیر مشاور در امور خارجه امارات در توجیه خیانت کشورش 
به آرمان فلسطین مدعی شد سیاست های ایران موجب شده تا کشور های عربی مواضع 
خود در قبال رژیم صهیونیستی را بازنگری کنند.خبرگزاری آسوشیتدپرس به نقل از انور 
قرقاش مدعی شد امارات برای مقابله با ایران نیازی به صلح با رژیم صهیونیستی نداشت، 
بلکه سیاست های تهاجمی تهران در سه دهه گذشته ترس بسیاری از کشور های عربی را 
برانگیخته و آن ها را واداشته تا روابط خود با این رژیم را بازنگری کنند. قرقاش افزود قصد 
ندارد درباره پیوستن دیگر کشور های عربی به جرگه سازش کنندگان با رژیم صهیونیستی 
اظهارنظر کند.قرقاش گفت: دولت امارات متحده عربی به این نتیجه رسیده است که عادی 
سازی روابط با اسرائیل منافع استراتژیکی را برای آن به همراه خواهد آورد و حضور آن را 

در صحنه جهانی افزایش می دهد.

رئیس دفتر رئیس دولت اصلاحات به پیشنهاد عباس عبدی مبنی بر استعفای روحانی 
واکنش متفاوتی نشان داد.محمد علی ابطحی در کانال خود چنین نوشت: استعفای رییس 

جمهور دست خودش نیست.
 اقای خاتمی، می خواست ونتوانست

 اقای روحانی که خودش هم نمی خواهد.
 شعار استعفای روحانی بیشتر ایذایی است برای جناح مقابل.

عباس عبدی اخیرا  در یادداشــتی نوشته بود: حالا که اصولگرایان غالب، قدرت و 
اراده استیضاح را ندارند، پیشنهاد می کنم که روحانی شخصا دست به کار شود. کنار رفتن 
نه به معنای اعتراض، بلکه به معنای گشودن راه  برای حل ماجرا. متاسفانه در ایران استعفا 

هم به سرنوشت طلاق دچار شده است.

نمایندگان ولی فقیه در استان های شمال غرب کشور با صدور بیانیه ای عنوان کردند: 
دولت آذربایجان در بازپس گیری اراضی قره باغ کاملًا قانونی و شرعی عمل کرده است. ائمه 
جمعه استان های آذربایجان غربی، آذربایجان شرقی، اردبیل و زنجان در خصوص موضوع 
اقدام کشــورهای آذربایجان و ارمنستان بر سر موضوع قره باغ بحث و بررسی کردند. در 
بخشی از این بیانیه آمده است: هیچ تردیدی در تعلق قره باغ به آذربایجان و اشغال آن و لزوم 
بازگشت این اراضی به آذربایجان، نیست و دولت آذربایجان در بازپس گیری این اراضی 
کاملًا قانونی و شرعی عمل کرده و با این اقدام درصدد اجرای چهار قطع نامه شورای امنیت 
سازمان ملل برآمده است.ما به اقتضای آیات قرآن و سیره معصومین علیه السلام و به اقتضای 

فلسفه انقلاب اسلامی، خود را ملزم به حمایت و دفاع از مظلوم می دانیم. 

بهروز هراتی مقدم یکی از مرزداران اســتان سیســتان و بلوچستان در منطقه مرزی 
ســیرکان به شهادت رسید. به گزارش پایگاه اطلاع رسانی مرزبانی سیستان و بلوچستان، 
استوار یکم بهروز هراتی مقدم از مرزداران هنگ مرزی سیرکان حین پاسداری و حراست 
از مرزهای عزت و شرف ایران اسلامی به شهادت رسید. شهید هراتی مقدم اهل و ساکن 

شهرستان هامون روستای فیروزه ای و دارای یک فرزند دختر هشت ماهه است.

سخنگوی وزارت امور خارجه روسیه گفت که مسکو اطلاعات موثق در اختیار دارد 
که شماری جنگجو از سوریه به قره باغ انتقال یافته اند و این اطلاعات از رسانه ها گرفته 
نشده است. ماریا زاخارووا در جمع خبرنگاران در واکنش به پرسش خبرنگاری در مورد 
امکان انتقال جنگجویان از سوریه به قره باغ برای نبرد به نفع یکی از طرف های مناقشه گفت: 
ما این اطلاعات معتبر را در اختیار داریم؛ بنابراین شما در این مورد حق دارید. زاخارووا 
افزود: این اطلاعات در رسانه های خبری و نیز اخبار در شبکه های اجتماعی منتشر شده 
است و برای بیانیه ای که در وزارت خارجه روسیه در این مورد منتشر کردیم، اطلاعات 

کافی در اختیار داریم که بر اساس واقعیت های موجود است.

علی ربیعی در آیین بهره برداری از یک طرح اشتغالزای روستایی شهرستان تنکابن 
افزود: دشمنان تلاش دارند تا با توطئه های گوناگون روحیه تلاش و امیدواری را در جامعه 
کاهش دهند، اما برای کاستن از مشکلات باید نسبت به آینده امیدوار بود و با تلاش زیاد 
در جهت رفع کمبود ها و کاستی ها گام برداشت. وی اظهار داشت : برخی افراد در داخل 
کشور به خاطر برخی مقاصد سیاسی همسو با دشمن شده اند و بر طبل ناامیدی می کوبند 
و اعلام می کنند که دولت از شرایط سخت زندگی مردم بی خبر است در حالی که دولت 
رنج و سختی مردم را در شرایط فعلی اقتصادی کاملا درک می کند و نسبت به آن آگاه است.

فرماندار شهرستان خداآفرین گفت: تا کنون پنج خمپاره جنگ نیروهای ارمنستان 
و جمهوری آذربایجان بر سر قره باغ به این شهرستان اصابت کرده است. علی امیری راد 
افزود: سه خمپاره به اطراف روستای پرویز خانلو اصابت کرده است که 2 تا از این خمپاره 
ها به یونجه زارهای اطراف روستا و دیگری به یکی از باغها اصابت کرده است. وی ادامه 
داد: 2 خمپاره نیز به منطقه مسکونی روستای پرویز خانلو اصابت کرده که یکی به پشت بام 
یکی از منازل مسکونی برخورد کرده و دیگری نیز به شیشه های ساختمان مسکونی دیگر 
آســیب وارد کرده اســت. امیری راد گفت: براثر اصابت این خمپاره ها یک کودک 6 ساله 

مصدوم شده است که بلافاصله به مرکز درمانی منتقل و سرپایی درمان شد.

اخبار ویژه ...

یکشنبه 13 مهر 1399، 16 صفر 1442 ،4 اکتبر 2020، شماره 3585، صفحه3

رئیسی نامزد نهایی اصولگرایان 
در ۱۴۰۰ است

سرویس سیاسی- سیدحسین نقوی 
حســینی درباره آرایش شــخصیت های 
اصولگرا برای انتخابات ریاست جمهوری 
ســال 1400 گفت: بعد از اتفافاتی که برای 
آقای فتاح پیش آمد، آقایان رئیســی، سعید 
جلیلــی و قالیباف بــه ترتیــب اولویت، 
گزینه اول تا ســوم نامــزدی اصولگرایان 
برای نامزدی در صحنه انتخابات ریاســت 

جمهوری 1400 هستند.
وی با اشاره به مقبولیت ابراهیم رئیسی 
نزد مردم و توانمندی او در ســاماندهی قوه 
قضائیه افزود: دوره گذشته انتخابات ریاست 
جمهوری نیز ایشان قریب به 16 میلیون رأی 
کســب کرد. با در نظر گرفتن این مولفه ها، 
نهایتــا تصمیم اصولگرایــان به حمایت از 
آقای رئیسی ختم می شود. اگر آقای رئیسی 
بیایند هیچ یک از شــخصیت های اصولگرا 
در صحنه نمی مانند چون همه اصولگرایان 

روی آقای رئیسی اجماع دارند.
این فعال سیاسی اصولگرا با بیان اینکه 
اگر آقای رئیســی نامزد انتخابات ریاســت 

جمهوری شود، آقای جلیلی نمی آید، افزود: 
البته آیت الله رئیســی منصوب رهبر معظم 
انقلاب در ریاست قوه قضائیه هستند و حتما 
بایــد اجازه رهبر انقلاب را برای نامزدی در 

انتخابات ریاست جمهوری داشته باشند.
وی درباره چرایی قرار گرفتن قالیباف 
در اولویت ســوم اصولگرایان اظهار کرد: او 
رئیس قوه مقننه اســت و جایگاه مهمی در 
اختیــار دارد، اصولگرایان ترجیح می دهند 
آقای قالیباف ریاست مجلس را ادامه دهد و 
کسی غیر از آقای قالیباف در مسند ریاست 
جمهوری قرار بگیــرد اما تمایل خود آقای 
قالیبــاف نامــزدی در انتخابات ریاســت 

جمهوری است.
این استاد دانشــگاه تأکید کرد: آقای 
قالیبــاف شــخصیتی عملیاتی-اجرایــی 
محسوب می شــود و همیشه هم جاهایی 
مدیریت کرده که دستور از بالا به پایین داده 
اســت اما مجلس این طوری نیست. رئیس 
قوه مقننه امکانــات و بودجه ای در اختیار 
ندارد و تصمیم اجرایی هم نمی تواند بگیرد، 

ضمن آنکه دســتور از بالا به پایین هم نمی 
توانــد بدهد چون هر نماینده در حد رئیس 
مجلس اختیــار دارد بنابراین اصولگرایان 

نهایتا روی آقای رئیسی اجماع می کنند.
وی درباره معاون اولی ســعید جلیلی 
در دولت سیدابراهیم رئیسی، بیان کرد: اینها 
قابل مذاکره است اصلا درباره این موضوع، 
ائتــلاف و اینکه جایگاه ها چه طور باشــد، 
صحبت نشــده اســت. وقتــی ورود آقای 

رئیســی به انتخابات قطعی شد آن زمان می 
توان راجع به این مسائله صحبت کرد.

نقوی حســینی درباره کاندیداتوری 
علــی لاریجانی و قــرار گرفتن او در قطب 
مقابل ابراهیم رئیسی زمان انتخابات ریاست 
جمهــوری گفت: آقــای لاریجانی مصمم 
هســت که در صحنه انتخابات حضور پیدا 
کند و شــنیدم که ایشــان استجازه هم کرده 

است.

سرویس سیاسی- یک عضو شورای 
مرکزی حزب کارگزاران سازندگی با بیان 
اینکــه همه ما و کل حاکمیت باید از مردم 
عذرخواهی کنیم، گفت: مشکلات کشور 
مربوط به شــخص روحانــی، دولت او و 

اصلاح طلبان نیست.
جهانبخش خانجانی، عضو شورای 
مرکزی حزب کارگزاران سازندگی درباره 
اظهارات اسدالله بادامچیان دبیرکل حزب 
موتلفه اســلامی که خواهان عذرخواهی 

اصلاح طلبان از مردم شده بود، اظهار کرد: 
آقای بادامچیان به لحاظ ســابقه سیاسی و 
سن و سال قابل احترام هستند، اما به لحاظ 
تحلیل های غلطی که در این ســال ها ارائه 
کرده، قابل نکوهش است. او سال ها پیش 
گفت که اصلاحات مــرد، اما بعد متوجه 
شد که جریان خودش دچار این وضعیت 

شده است.
وی ادامــه داد: اگر تحلیلگر منصفی 
باشــیم باید بپذیریم که اصلاح طلبان در 

دوره هایی که مســئولیت داشته اند از تراز 
بالایــی از عملکرد مطلــوب برخوردار 

بودند. 
در دولت میرحسین موسوی، مرحوم 
هاشمی و محمد خاتمی عملکرد اصلاح 
طلبان مناســب و معقول و در عین حال در 
حد متوســط به بالا بوده است و عملکرد 
دولت روحانی را نباید صرفا به حســاب 
اصلاح طلبان نوشت. روحانی در شرایطی 
ریاســت جمهوری را در اختیار گرفت که 
تعداد زیادی از اصلاح طلبان تاثیرگذار با 

ممنوعیت و محدودیت مواجه بودند.
این فعال سیاســی همچنین گفت: 
صــرف نظر از انتقــادات جدی به دولت 
روحانــی، مشــکلات کشــور مربوط به 
شــخص روحانی، دولــت او و اصلاح 
طلبان نیست، بلکه ساختار رفتار حاکمیت 
به گونه ایســت که برای حفظ ارزش های 
نظام، اقداماتی انجام می شــود که برای ما 

محدودیت های ایجاد می کند.
خانجانی در ادامه با اشــاره به اینکه 
اظهارات بادامچیان فرار رو به جلو است، 
خاطرنشــان کرد: هر دانش آموخته سطح 

نازل سیاسی می داند که مشکلات ربطی به 
دولت روحانی ندارد بلکه مربوط به موانع 

داخلی و خارجی دولت است.
وی همچنین اظهار کــرد: اگر قرار 
به عذرخواهی باشــد باید اول بادامچیان 
به واســطه دولت احمدی نــژاد از مردم 
عذرخواهی کند که در آن هشــت ســال 

کشور در مسیر تحریم قرار گرفت. 
نحلــه فکــری بادامچیــان بود که 
احمــدی نــژاد را آورد و بایــد بابت این 

عذرخواهی کنند. 
تحریم ها و مشــکلات سیاســی و 
اقتصادی ناشــی از عملکــرد غلط دولت 
احمــدی نژاد بود پس ابتــدا بادامچیان از 
مردم بخاطر حمایت از دولت احمدی نژاد 
عذرخواهی کند تا در مرحله بعد دور هم 
بنشــینیم و بررسی کنیم دولت روحانی و 

اصلاح طلبان تا چه اندازه مقصر هستند.
وی در پایــان بــا بیان اینکــه نباید 
مشــکلات کشــور را بر دوش یک جناح 
بینداریم، گفت: همه ما و کل حاکمیت باید 
از مردم عذرخواهی کنیم که نتوانســته ایم 

وعده های نظام و انقلاب را محقق کنیم.

یک فعال سیاسی اصولگرا با بیان اینکه اگر آقای رئیسی نامزد انتخابات ریاست جمهوری شود، آقای جلیلی نمی آید، افزود: البته آیت الله رئیسی منصوب رهبر معظم 
انقلاب در ریاست قوه قضائیه هستند و حتما باید اجازه رهبر انقلاب را برای نامزدی در انتخابات ریاست جمهوری داشته باشند.

سرویس سیاسی-  دستیار و مشاور عالی فرمانده معظم کل قوا با بیان اینکه هر کشور 
مسلمان و غیرمسلمان که از ما کمک بخواهد، کمک شان می کنیم اما از آنها پول می گیریم، 

گفت: به ونزوئلا بنزین دادیم و شمش طلا گرفتیم.
سرلشکر سید یحیی صفوی دستیار و مشاور عالی فرمانده معظم کل قوا در حاشیه 
مراسم »تداوم دفاع مقدس در جبهه مقاومت« که در محل باغ موزه دفاع مقدس برگزار شد، 
اظهار کرد: رهبر انقلاب به بنده فرمودند نهضت خاطره گویی را راه اندازی کنید. چند سال 
اســت که این نهضت راه اندازی شــده است و حدود 60 نفر از فرماندهان ارتش و سپاه و 

کسانی که در جنگ تأثیرگذار بودند را به مراکز آموزشی نیروهای مسلح فرستادیم.
صفوی افزود: هدف از نهضت خاطره گویی بیان حقایق و اســرار فروخفته و پشت 
پرده دفاع مقدس و جلوگیری از انحراف حقایق جنگ است. امروز رسانه های خارجی و 
برخی داخلی ها در مقالات و کتاب هایشان گفته های بالا و پایینی از جنگ بیان می کنند که 
خارج از حقایق جنگ اســت. وی افزود: هدف بعد از نهضت خاطره گویی این است که 
تجربه دفاع مقدس که تداوم آن در جبهه مقاومت است، تبدیل به کتاب و این کتاب ها نیز 
به زبان های مختلف ترجمه شود. ما یک سایت نهضت خاطره گویی هم راه اندازی کردیم.
دستیار و مشاور عالی فرمانده معظم کل قوا گفت: آمریکایی ها و غربی ها به ملت ما 
ظلم زیادی کردند و 500 هزار نفر از جوانان ما را شهید و مجروح کردند. امروز این ظلم را 
به مردم یمن می کنند. 2 هزار شبانه روز است که عربستان و امارات  آنها را بمباران می کنند 
اما آنها ایستاده اند و دهها هزار شهید دادند. ما مطمئنیم همانطور که ملت ایران و سوری ها و 
عراقی ها پیروز شدند، ملت یمن در مقابل تجاوز امارات و عربستان پیروز خواهد شد زیرا 

30 میلیون جمعیت شجاع و مؤمن در یمن وجود دارد.
صفوی تاکید کرد: ما می خواهیم تجربه دفاع مقدس را نه تنها به ملت های اســلامی 
بلکه به دیگر ملت ها همچون ونزوئلا انتقال دهیم. امروز ونزوئلایی ها کمونیست هستند اما 
در مقابل آمریکایی ها ایستادند و ما هم به آنها کمک می کنیم، کمک های نرم افزاری به آنها 
می کنیم و ایده می دهیم، مثلًا می گوئیم چگونه بسیج مردمی را شکل دهید وحملات سایبری 
را چگونه دفع کنند. وی افزود: هر کشــور مســلمان و غیرمسلمان که از ما کمک بخواهد، 
کمک شان می کنیم اما از آنها پول می گیریم. ما به ونزوئلا بنزین دادیم و شمش طلا گرفتیم 

و طلاها را هم با هواپیما به ایران آوردیم تا در راه اتفاقی برایش نیفتد.
دستیار و مشاور عالی فرمانده معظم کل قوا تاکید کرد: ما هرکمکی به عراقی ها کردیم 
دلار نقدر گرفتیم، با سوری ها قراردادی امضا کردیم که درمقابل چیزهایی را می گیریم البته 
روس ها بیش از ما در سوریه استفاده می کنند. صفوی تصریح کرد: ما در راستای عمق بخشی 
به دفاع ایران در مقابل دشمنان فرامنطقه ای خود مثل آمریکا و صهیونیست اقدام می کنیم. 
ما برای اینکه در برابر ائتلاف کشورهای غربی و عربی در سوریه بایستیم با روسیه ائتلاف 

کردیم و ائتلاف ما هم پیروز شد. 
یعنی ما یک پیروزی راهبردی در سوریه و عراق دربرابر داعشی ها بدست آوردیم. 
وی با بیان اینکه پژوهشکده دفاع مقدس هم به دستور رهبر انقلاب برعهده بنده گذاشته 
شــده است، گفت: من نام این پژوهشکده را حاج قاسم سلیمانی گذاشتم زیرا روح حاج 

قاسم زنده است. 
ما در این پژوهشگاه می خواهیم تولید علم و ادبیات مقاومت بکنیم و گفتمان مقاومت و 
مکتب حاج قاسم سلیمانی را تبدیل به کتاب بکنیم تا این کتاب ها در دانشگاه های کشورهای 
مسلمان تدریس شود. همین کاری که غربی ها می نوشتند و در ایران ترجمه می شد و برخی 

اساتید هم در کلاس ها تدریس می کردند.
دستیار و مشاور عالی فرمانده معظم کل قوا در ادامه تاکید کرد: همانطور که ملت ایران 
در هشت سال دفاع مقدس به پیروزی رسید امیدوارم در این جنگ اقتصادی هم با همان 

مؤلفه های قدرت ملی در جنگ هشت ساله، به پیروزی برسیم.

سرویس سیاسی- یک تحلیلگر مسائل سیاسی یادآور شد: تمام کسانی که به نمایندگان 
کنونی مجلس رأی دادند و طرفدار انقلاب هستند و حفظ ارزش های انقلاب برای آنها اهمیت 
دارد، از مجلس دهم توقعات اساسی جدی دارند و می خواهند مجلس برای پاسخگویی به 
مطالبات جامعه انقلابی از خود تحرک نشــان دهد. مجلس انقلابی شعارش با عملش نمی 
خواند. امروز خیلی هایی که زمان انتخابات مجلس حامی جناح پیروز بودند، صریح و آشکار 
از این اتفاق انتقاد می کنند. اصلاح طلبان که جای خود دارد. محمدصادق کوشکی یکی از آن 
افراد است. محمدصادق کوشکی درباره علل و عوامل دور شدن مجلس یازدهم از شعارهای 
انتخاباتی اش گفت: مجلس فعلی خودش حاشیه ندارد بلکه حاشیه برایش درست می کنند. 

ریشه این حاشیه ها نیز در اقلیت مجلس و رسانه های همسو با این طیف فکری است.
وی بخش قابل توجهی از فضای مجازی را دســت جناح اصلاحات خواند و افزود: 
اصلاح طلبان به اشــکال و شیوه های مختلف با استفاده از ابزارهای رسانه ای و شبکه های 
اجتماعی که در اختیار دارند، برای مجلس حاشیه درست می کنند. در واقع جناح بازنده به این 
شکل دارد به جناح پیروز انتخابات طعنه می زند. فارغ از این مسئله مردم انقلابی نیز از مجلس 

فعلی مطالباتی دارند که این موضوع را باید از حاشیه سازی های اصلاح طلبان منفک کرد.
این تحلیلگر مسائل سیاسی یادآور شد: تمام کسانی که به نمایندگان کنونی مجلس رأی 
دادند و طرفدار انقلاب هستند و حفظ ارزش های انقلاب برای آنها اهمیت دارد، از مجلس 
یازدهم توقعات اساسی جدی دارند و می خواهند مجلس برای پاسخگویی به مطالبات جامعه 
انقلابی از خود تحرک نشان دهد. وی درباره چرایی برآورده نشدن انتظارات جامعه انقلابی 
توسط مجلس افزود: بخشی از چهره هایی که وارد مجلس شدند، سرآمد و توانمند انقلابی 
نبودند؛ بیشتر براساس محاسبات و جمع و تفریق های سران اصولگرا این مجلس تشکیل 
شد. اگر چهره های توانمند انقلابی در مجلس یازدهم حضور پیدا می کردند امروز وضعیت 
مجلس متفاوت بود. این استاد دانشگاه با بیان اینکه همه داشته های مردم انقلابی به این مجلس 
ورود نکرد گفت: بخش زیادی از این مجلس برآیند خواست پدرخوانده های اصولگرایی بود 
که برای آن پدرخوانده ها خیلی مهم نبود که چهره های توانمند انقلابی به مجلس راه یابند، 
آنچه برای شان اهمیت داشت این بود که تیم خودشان را در مجلس بچینند. البته ناگفته نمانده 
که چهره های انقلابی توانمند در این مجلس هستند اما غالب نیستند. وی با اشاره به موضوع 
رد اعتبارنامه غلامرضا تاجگردون در مجلس یازدهم ادامه داد: با وجود چنین اتفاقی معتقدم 
این اقدام کافی نبود چون مطالبه مردم انقلابی خیلی بیش از آنی اســت که الان در مجلس 
شاهدش هستیم. مجلس فعلی به لحاظ شاخصه های سنجش جامعه انقلابی دارد محافظه کار 
می شود، باید دست از این محافظه کاری بردارد، برگردد و انقلابی رفتار کند. کوشکی با بیان 
اینکه قالیباف یکی از نمایندگان است اما بخشی از جو حاکم بر مجلس در اختیار پدرخوانده 
های اصولگرایی است، تأکید کرد: محافظه کار شدن مجلس یازدهم به علت آن است که از 
پدرخوانده های اصولگرایی تأثیر می گیرد. آن پدرخوانده های اصولگرایی سیاســی کار و 
سیاست باز هستند و دلیلی نمی بینند که انقلابی عمل کنند تا الان هم انقلابی نبودند به همین 

خاطر جو محافظه کاری و جو رفتارهای غیرانقلابی در مجلس فعلی وجود دارد.

سرلشکر رحیم صفوی دستیار و مشاور عالی فرمانده معظم کل قوا: 

به ونزوئلا بنزین دادیم و شمش 
طلا گرفتیم به ایران آوردیم

محمدصادق کوشکی تحلیلگر مسائل سیاسی:

برخی بر اثر محاسبات سران اصولگرا 
به مجلس راه یافتند نه توانمندی

سیاسی


